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ԵՊՀ Ֆարմացիայի ինստիտուտի 2023-2024 ուս. տարվա  

գիտական խորհրդի նիստի 

 

 

          ք.Երևան                                                                                       24 նոյեմբերի 2023 թ. 

 

 

 

 

 

 

Ներկա էին`         գիտխորհրդի  24 անդամներից  15–ը (ներկայաթերթիկը կցված է): 

Նախագահ`             ք.գ.թ., դոցենտ Ա. Մկրտչյան 

Գիտական քարտուղար` ք.գ.թ., դոցենտ  Ա. Դադայան   

 

 

ՕՐԱԿԱՐԳՈՒՄ` 

 

1. ԵՊՀ Ֆարմացիայի ինստիտուտի Ֆարմքիմիայի և ֆարմակագնոզիայի ամբիոնի 

2018-2021 ուս. տարվա հայցորդ Նաիրա Կամոյի Շաբոյանի 

«Դրախտածառը (Cotinus coggygria Scop.) բուսական 

ծագման կենսաբանորեն ակտիվ ֆենոլային միացությունների ստացման 

հեռանկարային սկզբնաղբյուր» թեմայով ատենախոսական աշխատանքի 

քննարկում և գիտական խորհրդի եզրակացության հաստատում: 

 Ղեկավար՝ դ.գ.դ. Նաիրա Բաբկենի Չիչոյան 

 Զեկուցող՝ Նաիրա Շաբոյան 

2. Ընթացիկ հարցեր 

 

 



ՔՆՆԱՐԿԵՑԻՆ ԵՎ ՈՐՈՇԵՑԻՆ` 

 

1.  ԵՊՀ Ֆարմացիայի ինստիտուտի Ֆարմքիմիայի և ֆարմակագնոզիայի ամբիոնի 

2018-2021 ուս. տարվա հայցորդ Նաիրա Կամոյի Շաբոյանի 

«Դրախտածառը (Cotinus coggygria Scop.) բուսական 

ծագման կենսաբանորեն ակտիվ ֆենոլային միացությունների ստացման 

հեռանկարային սկզբնաղբյուր» թեմայով ատենախոսական աշխատանքի 

քննարկում և գիտական խորհրդի եզրակացության հաստատում: 

Լսեցին` Նաիրա Շաբոյանին, ով ներկայացրեց ատենախոսական աշխատանքը և 

պատասխանեց հնչեցված որոշ հարցերի:   

Ելույթ ունեցան` Ֆարմքիմիայի և ֆարմակագնոզիայի ամբիոնի վարիչ ք.գ.թ., 

դոցենտ   Հ. Սիմոնյանը, անդամներ` ք.գ.թ. Ա. Գեոլչանյանը, ք.գ.թ Ս. Ափոյանը, 

ք.գ.թ Ս. Պետրոսյանը, ովքեր նշեցին, որ ճիշտ է Ն. Շաբոյանի կողմից 

կատարվել է ծավալուն աշխատանք, սակայն դեռ կան բազմաթիվ 

չպարզաբանված հարցեր, կրկին լավ չի արտացոլված աշխատանքի գիտական 

նորույթը, կատարված գիտահետազոտական և վերլուծական 

աշխատանքներում հեղինակի անձնական  մասնակցությունը և կիրառական 

նշանակությունը։  

Ելույթ ունեցավ նաև գիտքարտուղար Ա. Դադայանը, ով նշեց, որ 

ատենախոսական աշխատանքի վերաբերյալ կարծիք են ներկայացրել ԵՊՀ 

Ֆարմքիմիայի և ֆարմակագնոզիայի ամբիոնի դոցենտ, ք.գ.թ Վ. Կիրակոսյանը 

և ՀՀ ԳԱԱ Հայկենսատեխնոլոգիա ԳԱԿ-ի տնօրեն ք.գ.թ., դոցենտ  

Ա. Ծատուրյանը, (կարծիքները կցվում են), ովքեր նշել են, որ չնայած 

ատենախոսական աշխատանքի շրջանակներում կատարվել է մեծ ծավալի 

աշխատանք, սակայն փորձարարական մասի մի շարք արդյունքներ պատշաճ 

ձևով չեն ներկայացված գծապատկերներում և լավ մեկնաբանված չեն։  

Անհրաժեշտ է խմբագրել նաև գրական ակնարկ բաժնում բերված որոշ 

ձևակերպումներ և մասնագիտական տերմիններ։ Գրախոսներն առաջարկեցին 

նաև կատարել վերնագրի փոփոխություն՝ ատենախոսական աշխատանքի 

էությունը լավ արտացոլելու և ստացված փաստացի արդյունքներին 

համապատասխանեցնելու նպատակով։ Ելույթ ունեցողներն առաջարկեցին 



ատենախոսական աշխատանքը երաշխավորել պաշտպանության միայն 

վերոնշյալ թերությունները շտկելուց հետո։  

Որոշեցին`  (միաձայն) հայցորդ Նաիրա Շաբոյանի կողմից ներկայացված 

ատենախոսական աշխատանքը կարող է երաշխավորվել պաշտպանության 

միայն նշված բացթողումները և թերությունները շտկելուց և կրկին 

գիտխորհրդին ներկայացնելուց հետո։   

2. Ընթացիկ հարցեր 

Նիստում ընթացիկ հարցեր չեն քննարկվել։ 

 

 

 

Գիտական խորհրդի նախագահ`  

ք.գ.թ., դոցենտ       Ա. Մկրտչյան 

  

 

 

        

Գիտական խորհրդի քարտուղար`  

ք.գ.թ., դոցենտ                                                       Ա. Դադայան 

 


